
  
 

Notulen Ledenvergadering 27 mei 2024 KVTH Regio Noord 
 

1. Opening 
Dhr. Bakx opent de vergadering om 20 uur en heet iedereen van harte welkom. Een speciaal welkom voor 
Algemeen Voorzitter dhr. J. Wilmink en erelid mevr. N. Oving. De Ledenvergadering is dit jaar op een later 
moment in het jaar dan gewoonlijk, dit door de wijziging van Statuten en Reglementen. Het hoofdbestuur had in 
eerste instantie de planning om op dit moment de herziene versies aan de leden te kunnen presenteren, helaas 
is er vertraging door onvoorziene omstandigheden en zal er in het najaar een extra Buitengewone 
Ledenvergadering worden gehouden. Er zijn geen wijzigingen in de agenda, onder punt 12a zal de 
bestuursverkiezing plaatsvinden en hiermee is de agenda definitief vastgesteld. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Dhr. R. Bakx benoemt de mededelingen vanuit Regio Noord voor het jaar 2024 wat betreft activiteiten, deze 
kunnen tevens worden ingezien op de flyers die op de tafels in de zaal liggen. 

• Beoordelingsdag 

• HTC dressuur-wedstrijden 

• 6 juli CK in Tolbert 

• Doedag in samenwerking met de DAH Noord 

• Informatieve avond 

• Medio oktober strandrit 
Voor een aantal activiteiten staat nog geen datum vast, zodra er data bekend zijn zal dit per mail, website en 
social media aangekondigd worden. 
Er is een ingekomen stuk: Dit betreft een verzoek van dhr. R. Kraaijvanger met betrekking tot inzage in de 
financiële aspecten van de Nationale Tentoonstelling 2023. De financiën van de KVTH komen zoals gewoonlijk 
ter inzage komen via het orgaan en worden tijdens de landelijke Algemene Vergadering nader toegelicht. 
Daarnaast heeft het hoofdbestuur besloten regionaal nu alvast de hoofdlijnen met betrekking tot de financiën te 
delen met de leden daar de Algemene Ledenvergadering moest worden uitgesteld en de landelijke kascontrole 
dient plaats te vinden voor 1 juli van het kalenderjaar.  
Afmeldingen met afbericht: F. Smeltink, J. Koekkoek, R. Steenhuis, Y. de Vries, R. Kraaijvanger en J. Haisma. 
 

3. Notulen ledenvergadering KVTH Regio Noord dd. 21 februari 2023 
Er wordt opgemerkt dat de vraag rondom het niet bekend maken van de punten die tijdens de Centrale Keuring 
behaald worden van mevr. de Vries ontbreekt in de notulen en niet duidelijk is of dit nu besproken in het 
hoofdbestuur zoals werd toegezegd. Dhr. J. Wilmink reageert hierop met de mededeling dat dit zeker besproken 
is binnen het hoofdbestuur en dat er om advies hierover is gevraagd bij de Technische Commissie Haflingers. 
Dhr. P. Boelens geeft aan dat dit inderdaad via het hoofdbestuur bij de TC Haflingers gekomen is en ook 
uitvoerig is besproken. Feit is dat de Centrale Keuringen een goede afspiegeling moeten geven van de 
betreffende jaargang en dat de grens van 7,6 punten daarom gekozen is. Tevens is besproken om over te gaan 
naar één landelijke keuring waar de stamboekopnames voor 3- en 4-jarige merries plaatsvinden. Hier zijn dan 
alle merries uit de jaargang bijeen en worden uniform door dezelfde juryleden gekeurd. Grote nadeel is dat door 
dit te doen het hart uit de Centrale Keuringen wordt gehaald. Het niet bekend maken van de punten zorgt 
ervoor dat de jury tijdens de Elitekeuring onbevooroordeeld opnieuw een stamboekopname zal afnemen. 
Daarbij geldt voor de paarden die uitgenodigd zijn én niet deelnemen aan de Elitekeuring, dat zij na hun vierde 
levensjaar het aantal punten behouden die zij behaald hebben op de Centrale Keuring in het jaar waarin zij 
uitgenodigd werden. 
Er zijn geen op- of aanmerkingen op beide notulen, deze worden ongewijzigd goedgekeurd onder dankzegging 
aan de notulist. 



4. Jaarverslag 2023 KVTH Regio Noord 
Op de inhoud zijn geen op- of aanmerkingen en ook dit jaar was het een hele klus om het jaarverslag in deze 
vorm te schrijven naast alle andere bestuurlijke taken, dhr. Bakx  neemt het verslag kort door tijdens de 
vergadering. Gezien een Nationale Tentoonstelling iets bijzonders is binnen de KVTH wil dhr. R. Bakx hier extra 
aandacht aan besteden: Regio Noord was succesvol tijdens de Nationale Tentoonstelling 2023, met name in de 
rubrieken voor haflingers deed Noord sterk van zich spreken.  
De volgende titels werden behaald door leden uit regio Noord: 
Nationaal Kampioenshengst Haflingers 2023: Alpenschnee (Sport) van F. Smeltink 
Nationaal Kampioensmerrie Haflingers 2023: Bernique van de Bentinckhoeve (Elite, Sport) van R. Hartmann 
Beste 1 jarige merrie NT 2023: Merel van ’t Steengoed van R. Steenhuis 
Beste stalgroep Haflingers NT 2023: J. Frankena 
Kampioen NT 2023 Aangespannen dressuur M enkelspan: J. Koekoek met Wimaja van Steenbergen 
Kampioen NT 2023 Dressuur PSG Haflingers: M. Smeltink met Nordstern van ‘t Leestensch Hof (Sport) 
Kampioen NT 2023 Vaardigheid enkelspan: J. Koekoek met Wimaja van Steenbergen 
Kampioen NT 2023 Bestgaand ohz hengsten Haflingers: Richelle Steenhuis met Nairobi van Landmansleven 
Kampioen NT 2023 Bestgaand enkelspan: J. Koekoek met Wimaja van Steenbergen 
Alle kampioenen tijdens de Nationale Tentoonstelling ontvangen een bos bloemen van de voorzitter van regio 
Noord en worden hartelijk gefeliciteerd met de behaalde resultaten. 
 

5. Financieel jaarverslag 2023 KVTH Regio Noord 
Mevr. R. Hartmann en dhr. H. Buist hebben de kas gecontroleerd op 26 mei j.l. en er zijn geen 
onregelmatigheden geconstateerd. Zij geven de penningmeester een compliment voor de zorgvuldige 
administratie. Onder dankzegging aan de penningmeester verleent de vergadering decharge. 
 

6. Begroting 2024 KVTH Regio Noord  
Mevr. Wobbes licht toe dat er een negatief resultaat is ontstaan door de bijdrage vanuit de regio aan de 
deelnemende leden aan de Nationale Tentoonstelling 2023 van €25,00 per deelnemer en de regionale bijdrage 
aan dit evenement van €450,00. Dit is de verklaring voor het tekort van €1000,00 die niet was meegenomen in 
de begroting van 2023. In de begroting was uitgegaan van eenzelfde aantal inzenders bij de Centrale Keuring, dit 
viel iets lager uit. Hierdoor is een tweede reden voor het negatieve resultaat de stijging van de kosten van de 
Centrale Keuring ten opzichte van voorgaande jaren.  
De aanwezigen gaan vervolgens akkoord met de opgestelde begroting 2024. 
 

7. Benoeming lid kascommissie 2024 
De kascommissie zal gevormd worden door mevr. R. Hartmann en mevr. N. Oving, mevr. M. Klaseboer is 
reserve-lid. 
 

8. Jaarverslag TC Haflingers 
Dhr. P. Boelens doet verslag van de TC Haflingers en benoemt dat regio Noord in een luxe positie verkeert met 
twee afgevaardigden uit de regio in deze commissie. De TC Haflingers heeft viermaal vergaderd en had graag 
een vertegenwoordiger vanuit regio West toegevoegd aan de gelederen.  De huidge TC Haflingers bestaat uit 
mevr. E. Waenink (voorzitter vanuit hoofdbestuur), dhr. H. van Nunen, dhr. H. Westerveld, dhr F. Smeltink en 
dhr. G. van Spijkeren als voorzitter van de hengstenjury naast dhr. Boelens. Hoewel de huidige samenstelling 
een enorme ervaring en kennis vertegenwoordigt, heeft de TC Haflingers wel besproken dat het tijd wordt dat er 
een nieuwe garde toetreedt aan deze commissie en daarnaast dat ook de sport-vertegenwoordiging nu gemist 
wordt. Zoals gebruikelijk zijn de diverse landelijke en regionale keuringen door de TC voorbesproken en 
geëvalueerd. Hierbij is zoals eerder vanavond opgemerkt ook kritisch gekeken naar de Elitekeuring. Ook zijn er in 
2023 vele adviezen vanuit de TC Haflingers naar het hoofdbestuur gegaan, denk hierbij aan de mogelijkheid tot 
herkeuring Elite, deelname van paarden uit andere stamboeken, hoe om te gaan met in het buitenland behaalde 
predicaten en PSSM1.  
  



Dhr. C. Klaver vraagt wat de waarde is van een Elitepredicaat is en of dit moet inhouden dat een merrie met dit 
predicaat altijd op kop in de rubriek geplaatst moet worden? Ook als de merrie in de periode na het behalen 
duidelijk iets mankeert waardoor dit eigenlijk onmogelijk is? Dhr. Boelens geeft aan te begrijpen wat hij bedoelt 
en stelt dat de merrie op het moment van behalen voldeed aan de rasstandaard waarmee Elite gerechtvaardigd 
is. Daarnaast zal een beperking op beweging ook dan een punt aftrek geven bij elke andere keuring, waarbij het 
niet hoort uit te maken of het paard Elite is of niet en dus is een lagere plaatsing zeker mogelijk. Het is dan ook 
onbevredigend als dit niet lijkt te gebeuren, hij zal dit punt ook meenemen naar de TC Haflingers. 
 

9. Jaarverslag TC Trekpaarden 
Dhr. E. Haisma heeft voor regio Noord zitting in de TC Trekpaarden en doet verslag. Zoals elk jaar heeft de TC 
zich bezig gehouden met het voorbespreken en evalueren van landelijke en regionale keuringen, naast al dan 
niet op verzoek van het hoofdbestuur adviezen uitbrengen op fokkerijgebied. 
Het grootste project van de TC Trekpaarden dit jaar is het onderzoek naar CPL en mogelijke DNA-verbanden 
vanuit de Universiteit Wageningen. De onderzoekers vanuit Wageningen hadden graag de vergadering 
bijgewoond om de presentatie te kunnen geven, dit lukte echter niet en nu zal dhr. Haisma de presentatie 
verzorgen. De gehele presentatie is na te kijken via https://kvth.nl/de-wetenschap-en-het-stamboek-slaan-de-
handen-ineen/ en de diverse nieuwsbrieven die via de website te raadplegen zijn. Dhr. Haisma benadrukt dat er 
noodzaak is om ook dode veulens te melden bij het stamboek, dit om minder in het oog springende afwijkingen 
in de het DNA te kunnen onderzoeken. Tevens doet hij een oproep aan alle leden van de regio om de haren van 
hun trekpaarden te laten trekken door de PPC-er als deze hen bezoekt, zodat dit haar (anoniem!) gebruikt kan 
worden om DNA-afwijkingen op te sporen en te kunnen herleiden naar erfelijke gebreken en/of aandoeningen. 
Naast het DNA-onderzoek wordt ook de mate van CPL onder de populatie onderzocht, hierbij is belangrijk te 
weten dat de verkregen data alleen voor het onderzoek gebruikt wordt en naar de eigenaar gaat, niet naar de 
KVTH. Het verzoek van de onderzoekers is om zoveel mogelijk trekpaarden tussen 3-6 jaar op röntgenfoto te 
krijgen. De TC Trekpaarden heeft de coördinatie hiervan op zich genomen en aanmelden kan via de link op de 
website of bij dhr. Haisma.  
 
Mevr. Oving vraagt wie de kosten voor de te maken röntgenfoto’s draagt, hierop is het antwoord dat 
röntgenfoto’s die in het kader van het onderzoek gemaakt worden door Wageningen gedragen worden. Ook 
vraagt mevr. Oving in hoeverre er kosten gemaakt moeten worden voor sedatie om verantwoord de foto’s te 
kunnen maken. Hierop antwoordt dhr. L. Buist dat tijdens de hengstenkeuring bleek dat vrijwel alle hengsten 
zich rustig gedroegen tijdens de procedure die plaatsvond in een hoefstal. Mocht er voldoende animo en 
mogelijkheid er zijn om tijdens de Centrale Keuring de foto’s te maken, moet daar ook een hoefstal zijn. Dit zal 
ook op eventuele andere locaties geregeld kunnen worden, hiermee is naar verwachting sedatie niet nodig. 
Dhr. Bakx zou graag willen weten welke opvolging het onderzoek krijgt en wat er met de bevindingen mogelijk 
is. Hierop geeft dhr. Haisma aan dat dit nog niet geheel duidelijk is en in de loop van het onderzoek duidelijk zal 
gaan worden, al dan niet in combinatie met het DNA-onderzoek wat parallel loopt. Op dit moment is nog niet 
duidelijk of CPL in het DNA te vinden is middels bepaalde markers of genen, de verwachting is dat de verkregen 
subsidie van €25000,00 voor de eerste fase van data verzamelen wat nu gaande is voldoende is. 

 
10. Algemene Ledenvergadering (ALV) KVTH (datum volgt zo snel mogelijk) 

Dhr. Bakx geeft het woord aan Algemeen Voorzitter dhr. J. Wilmink. Dhr. J. Wilmink vertelt dat er afgelopen jaar 
in het hoofdbestuur veel werk is verzet naast het wijzigen van Statuten en Reglementen. Door omstandigheden 
is deze wijziging vertraagd en is besloten om de regiovergaderingen nu te laten plaatsvinden, zodat nu de 
gewoonlijke zaken door de leden besloten kunnen worden en in een later stadium dan de Statuten en 
Reglementen kunnen worden afgehandeld tijdens de Algemene Vergadering. 
Het verkiezen van de beide hengstenjuryleden voor beide rassen verloopt vlot: Beide worden unaniem 
verkozen.  
 

10a. Kiezen afgevaardigden ALV (met stemrecht) 
De afgevaardigden met stemrecht zullen bij de Buitengewone Ledenvergadering worden gekozen op voorstel 
van voorzitter dhr. R. Bakx. Hiermee gaan de aanwezigen unaniem akkoord. 
 
  

https://kvth.nl/de-wetenschap-en-het-stamboek-slaan-de-handen-ineen/
https://kvth.nl/de-wetenschap-en-het-stamboek-slaan-de-handen-ineen/


11. Mededelingen KVTH 
Voordat dhr. R. Bakx het woord geeft aan dhr. Wilmink wil hij dit moment benutten om aan te geven dat hij tot 
zijn spijt is vergeten te benoemen dat ook er ook tijdens de Veulen- en Elitekeuring 2023 een lid uit regio Noord 
een uitzonderlijke prestatie heeft behaald: Mevr. N. Oving behaalde die dag maar liefst twee titels met haar 
fokproducten. Ciara van Landmansleven werd Kampioen Elitemerries en merrieveulen Caroline van 
Landmansleven werd Kampioen Merrieveulen. Hierbij de hartelijke felicitaties voor deze prestatie van formaat. 
 
Dhr. J. Wilmink neemt het woord en geeft aan dat het een mooi jaar was voor de KVTH dankzij de inzet van het 
hoofdbestuur. Regio Noord heeft goede leden in het hoofdbestuur: Dhr. L. Buist is betrokken bij de organisatie 
van evenementen, mevr. J. Hes coördineert de wijziging van Statuten en Reglementen samen met mevr. A. 
Wobbes. Het hoofdbestuur bestaat uit vrijwilligers die hard werken voor de vereniging, dhr. Wilmink roept de 
leden dan ook op deze mensen te ondersteunen door te helpen bij en deel te nemen aan evenementen die 
georganiseerd worden. Als de vereniging over 10 jaar nog wil bestaan is het noodzakelijk dat deelname blijft, bij 
verdere daling raken zowel regio Noord als de landelijke KVTH verder in de min. De Nationale Tentoonstelling 
was een succes aldus de aanwezige deelnemers, iedereen was blij met het evenement en de organisatie. Maar 
waar waren al die leden die zo graag een Nationale wilden? Het aantal minimale inschrijvingen werd maar net 
gehaald en goede ideeën om een volgend evenement met meer deelnemers zijn van harte welkom! 
 
De overgang naar het nieuwe stamboekkantoor verliep wat stroef, veel was niet of onduidelijk overgedragen. 
Het registratiesysteem Equis had ook de nodige storingen en bleek ook niet op een zelfde manier gebruikt te 
worden, waardoor ook hier wat problemen optraden. Middels korte lijntjes tussen het stamboekkantoor en het 
dagelijks bestuur bleef de overlast beperkt. De voorbereidingen om van Equis over te gaan naar Equis/Core zijn 
in volle gang, ook hier is sprake van korte lijntjes tussen het dagelijks bestuur, het stamboekkantoor en de 
leverancier van de software. 
 
Zoals dhr. Wilmink vorig jaar ook benoemde, de Statuten en Reglementen sluiten niet op elkaar aan en zijn 
gedateerd. Nu geraakte het in een stroomversnelling omdat er ook vanuit RVO zaken aangepast moesten gaan 
worden op korte termijn. Het hoofdbestuur heeft in een vroeg stadium besloten om een juridisch expert en 
notaris in te schakelen om het proces te begeleiden, zodat alles in een keer goed in lijn gebracht kon gaan 
worden. Helaas duurt dit wat langer dan gehoopt, maar liever in een keer goed dan gehaast en half goed. De 
komende maanden zal het bestuur er met de notaris en expert nog met een stofkam door alle documenten 
gaan, daarna zullen ze aan u als lid ter inzage komen. Dit gebeurt dit najaar, zodat in 2025 gestart kan worden 
met een up-to-date pakket aan Statuten en Reglementen. 
 
Zoals u weet is de KVTH weer lid van de Koepel Fokkerij, of zoals het nu heet Koepel van Stamboeken voor 
Paardachtigen. Dit is helpend daar zij subsidie bieden bij diverse onderzoeken, korte lijnen hebben met het RVO 
en juryopleidingen organiseren. Vanavond zijn de examens en hier doen ook leden van regio Noord aan mee die 
hier dus vanavond met zeer goede reden afwezig zijn. Dhr. Wilmink benadrukt dat het opleiden van juryleden 
gedegen moet gebeuren, naast het feit dat er sprake is van vergrijzing en nieuwe juryleden noodzakelijk zijn om 
in de toekomst met 3 juryleden te kunnen gaan keuren. 
 
Een mooi evenement dat nog gaat komen is het Europees kampioenschap Haflingers in Stadl-Paura, de selecties 
zijn inmiddels achter de rug en de deelnemers zijn bekend. Er is veel enthousiasme onder deze selectie en we 
mogen hopen op een mooi evenement met prestaties die de KVTH goed op de kaart zetten in zowel fokkerij als 
gebruik. 
 
Mevr. A. Wobbes verzorgt een toelichting op de balans van afgelopen jaar aan de leden van regio Noord zoals in 
het hoofdbestuur besproken is toe te lichten. De KVTH staat op de balans van 2023 €2185,00 in de min. Op de 
balans ziet u dat er €39000,00 over is van de oorspronkelijke €60000,00 reservering voor de Nationale 
Tentoonstelling. Via inschrijfgeld en €16000,00 aan sponsoring was er nog €21000,00 nodig uit de reservering 
om de Nationale te kunnen bekostigen. Dit is een flink bedrag uit de verenigingskas. Het hoofdbestuur besloot 
de cijfers regionaal nu alvast te delen met de leden daar de Algemene Ledenvergadering moest worden 
uitgesteld en de landelijke kascontrole dient plaats te vinden voor 1 juli van het kalenderjaar. 
 



Vanuit penningmeester dhr. T. Oomen is de toelichting op de balans verder dat er door opstartproblemen bij de 
overgang naar Steenderen vanuit Rosmalen (inwerken nieuwe mensen, ontbrekende werkbeschrijvingen) een 
extra onvoorziene kostenpost was van €12500,00. Naast deze tegenvaller daalde in 2023 de inkomsten door 
afname van ledenaantal en daling van het aantal paarden. Een donateur heeft de uiteindelijke min op de balans 
weten te beperken tot het bedrag wat er nu staat. 
 

12. Bestuursverkiezing 
Periodiek aftredend en herkiesbaar als bestuurslid: Mevr. W. Hogenesch 

• Unaniem herkozen 
Periodiek aftredend en niet herkiesbaar als bestuurslid: dhr. R. Bakx en mevr. M. Klaseboer 
Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld en na overleg heeft het regiobestuur besloten om verder te gaan 
met een bestuur van 7 personen en de vacatures open te houden mochten er zich geschikte kandidaten melden. 
Hier gaan de aanwezigen mee akkoord. 
 
Dhr. Bakx geeft aan dat mevr. Klaseboer in 2019 begon als bestuurslid voor de afdeling Groningen en in 2021 
actief was als bestuurslid voor regio Noord. Zij was de kartrekker van de activiteitencommissie en was met name 
bedreven in de organisatie van dressuurwedstrijden. Helaas heeft tijdgebrek haar genoodzaakt om haar taken 
neer te leggen als bestuurslid. Dhr. Bakx bedankt mevr. Klaseboer voor haar inzet voor de vereniging en de 
regio, waarbij hij de hoop uitspreekt haar als lid weer tegen te komen bij diverse evenementen.’ 
 
Mevr. A. Wobbes neemt het woord over van dhr. Bakx, die ook afscheid neemt als bestuurslid. Dhr. Bakx begon 
als bestuurslid in Drenthe en was daar later ook voorzitter, deze functie behield hij toen de regio Noord 
gevormd werd. Hij was ook lang hoofdbestuurslid, heeft zelfs een extra termijn moeten vervullen als 
hoofdbestuurslid, later dagelijks bestuurslid, om de bestuurlijke continuïteit van de vereniging te borgen samen 
met het hoofdbestuur. Deze laatste periode als landelijk bestuurslid was niet altijd eenvoudig, het was dan ook 
prettig om de laatste tijd “gewoon” regiobestuurslid te zijn. Soms was dhr. Bakx niet goed bereikbaar, maar feit 
is dat als hij aanwezig is dit ook altijd voor 110% is! Heel veel dank voor alle inzet en graag maakt het bestuur 
van de gelegenheid gebruik om dhr. Bakx voor te dragen als Erelid van regio Noord aan de leden van regio 
Noord. Hierop volgt een unaniem besluit voor het verlenen van regionaal Erelidmaatschap en een applaus. 
 
Dhr. Bakx neemt voor het laatst het woord tijdens de vergadering, voordat hij het woord overgeeft aan zijn 
opvolger. Hij vertelt in 1998 in Noord te zijn gaan wonen en daarvoor 3 jaar bestuurlijk adviseur Haflingers in 
Noord-Brabant te zijn geweest. Ook volgde hij de juryopleiding samen met zijn vrouw, is gestopt als jurylid na 4 
jaar omdat het botste met het bestaande jurycorps. Uiteindelijk is hij gevraagd als voorzitter voor afdeling 
Drenthe door de toenmalige voorzitter, een uitdaging die hij met overtuiging wilde aangaan. In 2006 werd hij 
gekozen als hoofdbestuurslid en is de maximale 12 jaar plus een extra verlenging van 3 jaar geweest. Hiervan 
het laatste jaar onder dhr. Wilmink. De periode dat hij dagelijks bestuurslid was, was zwaar en hij heeft roerige 
jaren meegemaakt. Regionaal verliep dat heel anders, het huidige regiobestuur is een hecht team wat ook in de 
roerige periode goed functioneerde.  
Dhr. Bakx wil een compliment aan het hoofdbestuur geven, het besluit om in de roerige periode 12 keer in 
plaats van 4 keer per jaar te vergaderen was goed om alles weer op rode te krijgen. Ook wil hij mevr. Wobbes en 
mevr. Hes bedanken voor hun inzet en snelle handelen op zowel regionaal als landelijk vlak. Een woord van dank 
is er ook voor het bestuur van regio Noord, het voormalig bestuur afdeling Drenthe en de leden voor het in hem 
gestelde vertrouwen. Dhr. Bakx sluit af met de wens iedereen weer te zien bij evenementen en de mededeling 
dat regio Noord altijd de mooiste Centrale Keuring heeft. 
 
Daar een regiobestuur een voorzitter uit hun midden dient te kiezen is vooraf besloten dat dhr. P. Boelens deze 
functie op zich neemt, als nieuwe voorzitter van regio Noord zal hij de vergadering verder leiden. 
 

13. Rondvraag 
Dhr. A. Kool oppert het idee om de extra ledenvergadering te combineren met een informatieve avond, zodat 
het de moeite waard is om een eind te reizen.  
 Het bestuur geeft aan dat dit inderdaad het plan is voor deze avond. 



Dhr. A. Kool benoemt dat het verslag van de hengstenkeuring van de KVTH moeilijk te volgen was en weinig 
informatief was, waarom was het verslag zo summier? Het verslag van de hengstenkeuring in België was 
informatiever en beter geschreven.  
 Mevr. J. Hes antwoordt dat er in 2023 en 2024 een extra verslag in het orgaan stond met daarin achtergrond  
 informatie over de goedgekeurde hengsten, dit is een toevoeging naast het normale verslag. Dhr. Buist geeft  
 aan dat een andere reden gelegen is in de aanname van de auteur dat de wijze van scoren bekend was,  
 daarnaast geeft dhr. Haisma aan dat de importhengsten niet benoemd zijn daar er geen vergelijking viel te  
 trekken met de overige paarden van de jaargang omdat die geen score op basis van foto’s hebben. Dhr  
 Wilmink kondigt aan dat de feedback van dhr. Kool inzake het verslag doorgegeven zal worden aan de TC  
 Trekpaarden, redactie en hoofdbestuur. 
 
Dhr. J. Boersma geeft aan dat een hengst met 0% inteelt een voordeel zou moeten krijgen met het oog op de 
genetische diversiteit. 
 Dhr. P. Boelens en dhr. E. Haisma nemen dit mee naar de TC’s als bespreekpunt, beiden geven aan dat de  
 jury uiteindelijk een besluit tot goed- danwel afkeuring neemt. Dhr. Wilmink meldt dat het fokplan hierop  
 duidelijker omschreven dient te gaan worden, zodat het TC advies na goedkeuring door het hoofdbestuur  
 aan de jury gegeven kan worden. Dit beaamt dhr. Haisma, evenals het inzetten op dat er op één lijn gekeurd  
 moet gaan worden door de jury. 
 
Dhr. J. Boersma geeft aan dat het contact met het stamboekkantoor goed verloopt, maar dat de post op het 
depot is gekomen en vervolgens retour is gestuurd zonder melding. Het is inmiddels goed opgelost, maar wel 
een vervelende toestand die wellicht vaker voorkomt. 
Dhr. R. Struiksma geeft aan dat de boxenverdeling op de Nationale Tentoonstelling niet goed is gegaan, er was 
op tijd een aanvraag voor boxen naast elkaar gedaan en dit bleek niet geregeld. 
 Mevr. Wobbes antwoordt dat het indelen van de boxen een behoorlijke puzzel was en er inderdaad dingen  
 niet goed zijn gegaan. Dit is getracht ter plekke op te lossen, het is een aandachtspunt voor een volgend  
 groot evenement waarbij boxen aangevraagd kunnen worden. 
 
Dhr. J. Frankena merkt op dat een toeslag op een dekking van een buitenlands goedgekeurde hengst niet meer 
van deze tijd is. In zijn opinie zou het voor de bloedspreiding beter zijn als de toeslag vervalt. 
 Dhr. Boelens zal dit bespreken in de TC. Mevr. Smeltink geeft aan dat de toeslag is ingevoerd ter bescherming  
 van hengstenhouders, degenen die kosten en moeite nemen om een hengst bij de KVTH goedgekeurd te  
 krijgen genieten een voordeel. Het is dan ook de keus van de merriehouder of zij de toeslag wel of niet willen  
 betalen. 
 
Dhr. J. Frankena stelt voor om in de catalogus van de Elitekeuring te laten vermelden of en van welke hengst een 
merrie drachtig is. 
 Ook dit neemt dhr. Boelens mee naar de TC. Kanttekening van mevr. J. Hes is dat er dan wel tijdig een  
 dekking bekend moet zijn vanuit de merriehouder, dit is namelijk zelden het geval medio augustus. 
 
Dhr. J. Boersma wil nog een compliment geven aan de organisatoren van het bezoek aan de expositie van Ton 
van der Weerden. 
 

14. Sluiting 
Dhr. P. Boelens sluit om 22.10 de vergadering, onder dankzegging aan de aanwezigen en de inbreng. Hij wenst 
eenieder wel thuis en roept op tot inschrijving voor de Centrale Keuring en beoordelingsmiddag.  
 


